



Figure 1: The Hair Growth Cycle

**Every day we lose between 40 to 100 hair a day which is entirely normal - due to the hair growth cycle (see figure 1).**

If you suddenly observe a major hair loss or hair thinning areas, it is time to do something. As with most medical conditions, the key to success is to seek treatment as early as possible. The causes of hair loss are many and range from hair loss associated with stress to genetic-related hair thinning. **Stress-related hair loss** is the most common cause of women's hair loss and occurs in many varieties, especially during childbirth and breastfeeding. Surgery, illness, chemotherapy, mental strain and malnutrition are conditions that can contribute to stress-related hair loss for both men and women. **Genetic-related hair loss** (Androgenic Alopecia), also known as male or female pattern hair loss, is the most common cause of hair loss. It is inherited from the mother and/or the father and is caused by an imbalance in the hair growth cycle. This type of hair loss appears as a slow thinning of the hair while extraordinary hair loss is not normally experienced.

**How does CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM work?**

Restoring the hair growth cycle is just one of the features behind the CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM. The serum activates the stem cells and stimulates the formation of keratin in the hair roots. As a result, the hair is retained in the hair follicle and the growth of the living hair roots is activated, resulting in thicker and stronger hair.

The effect has been tested through clinical trials in leading laboratories within Europe during high-stress levels throughout the test period (at the onset of the COVID-19 pandemic in Europe). The studies conclude that CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM restores the hair growth cycle, promotes physiological hair growth, strengthens the scalp, and stabilizes hair loss. The study, which was conducted over 141 days, showed up to 18,800 new hair and up to 14% thicker hair strands.

**Active ingredients of CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM**

The serum is developed with the best available ingredients to create the best growth conditions in the hair follicles. The formulation contains:

- **1.5 pentanediol** cleanses the hair follicles of dirt (skin residue, sebum, etc.), which might otherwise clog the hair follicles.
- **CBD** and the patented component **Redensyl®** to help the physiological growth of the hair.
- **Menthol** increases blood circulation, which stimulates the absorption of active ingredients and promotes healthy hair follicles.
- **Sodium hyaluronate** is a skin conditioner for the scalp. It stimulates hair growth and increases the strand diameter, resulting in thicker hair.
- **Caffeine** extends the length of the growth phase of hair and promotes hair growth. Caffeine reduces hair loss by blocking the hormone DHT (which causes hair loss), the keratin production is increased, and hair elasticity and health are improved.
- **Vitamins and minerals** are building blocks for hair strains.

To optimize the hair loss treatment, a sufficient intake of hair growth nutrients needs to be ensured. This can be obtained through dietary supplements aiming for hair growth such as CANNASEN® ANTI-HAIR LOSS SUPPLEMENT.

**Topical form and packaging:** 4 tubes with 20 ml serum in each - 1 tube covers 1 week of treatment.

**Application:** The serum is applied to the scalp and distributed in the thinned area in hair parting lines and massaged lightly into the scalp (1 cm hair partings - line by line). The treatment is used daily for 5 days in a row, followed by a break of 2 days (Monday to Friday, with a break on Saturday and Sunday). The serum is recommended to be applied on a clean and dry scalp in the evening. After completing the application, please wash your hands.



After 2 months of treatment, the result is evaluated, and it is decided whether further treatment is needed. However, tests show that optimal results are achieved after 4 months of continuous treatment, which is also the maximum treatment period. The treatment can be resumed after a 2-4-months break.

**NOTE**

- Keep out of reach of children
- Keep at room temperature
- Clinically & dermatologically tested
- Recommended together with CANNASEN® ANTI-HAIR LOSS SUPPLEMENT

**MANUFACTURER**

CANNORDIC A/S  
Korskildelund 6  
DK - 2670 Greve

**PATENT PENDING****Hver dag taber vi mellem 40 til 100 hår om dagen, og det er helt normalt, grundet hår cyklussen se figur 1.**

Hvis du pludselig observerer et større hårtab eller hårudtyndede områder er det tid til at gøre noget. Som med de fleste medicinske tilstande, er nøglen til succes at søge behandling så tidligt som muligt. Årsagerne til hårtab er mange og spænder fra hårtab forbundet med stress til genetisk relateret hårudtyndning. **Stressrelateret hårtab** er den mest almindelige årsag til kvindes hårtab og forekommer især ved fødsel og amning. Kirurgi, sygdom, kemoterapi, psykiske belastninger og underernæring er tilstande, der kan bidrage til stressrelateret hårtab for både mænd og kvinder. **Genetisk hårtab** (Androgen alopecia), også kendt som mandlig eller kvindelig hårtab, er den mest almindelige årsag til hårtab. Det arves fra moderen og / eller faren og er forårsaget af en ubalance i hårvækstcyklussen. Denne type hårtab fremkommer som en langsom udtyndning af håret, og der opleves normalt ikke noget ekstraordinært hårtab.

**Hvordan virker CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM?**

Genoprettelse af hårvækst cyklussen er blot en af funktionerne bag CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM. Serummet aktiverer stamcellerne og dannelsen af keratin i hårrødderne, således at hårvækstcyklussen genoprettes. Væksten i de levende hårrødder aktiveres og håret fastholdes i hårsækken. Nye hår bliver tykkere og stærkere.

Effekten er testet gennem kliniske studier på førende laboratorier i Europa med høj stress niveau gennem hele testperioden (i begyndelsen af COVID-19 pandemien i Europa). Studierne konkluderer at CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM genopretter hårvækstcyklussen, fremmer den Fysiologiske Hårvækst, Styrker Hår bunden og Stabiliserer Hårtab. Studiet som blev udført over 141 dage viste op til 18.800 nye hår og op til 14% tykkere hår strå.

## Aktive ingredienser i CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM

Serummet er udviklet med de bedste tilgængelige ingredienser for at skabe optimale vækstbetingelser i hårrødderne. Serummet indeholder:

- **CBD** og komponenten **Redensyl®** hjælper hårts fysiologiske vækst.
- **1,5 pentandiol** renser hårsækkene fri for snavs (hudrester, talg osv.), som evt. tilstopper hårsækkene.
- **Mentol** øger blodcirkulationen, hvilket øger optagelsen af aktive stoffer og fremmer sunde hårsække.
- **Natrium hyaluronat** er hudplejende for hovedbunden og øger hår væksten og hårstråets diameter - tykkere hår.
- **Koffein** udvider hårts vækstfase og fremmer hår væksten. Koffein reducere hårtab ved at blokerer hormonet DHT (årsag til hårtab), keratinproduktionen forøges og hårts elasticitet og sundhed forbedres.
- **Vitaminer & mineraler** er byggesten for hårstråene.

For at optimere hårtabsbehandling skal det sikres, at hår vækst næringsstofferne er til stede. Dette kan med fordel gøres med kosttilskud, der er rettet mod hår vækst, CANNASEN® ANTI-HAIR LOSS SUPPLEMENT.

**Topikal form og emballage:** 4 tuber med 20 ml serum i hver - 1 tube dækker 1 uges behandling.

**Anvendelse:** Serummet påføres hårbunden og fordeles i det udtyndede område i hårskillelinjer og masseres let ind i hårbunden (lav hår skilninger med 1 cm mellemrum - linje for linje). Behandlingen anvendes dagligt 5 dage i træk, efterfulgt af en pause på 2 dage (mandag til fredag, med pause lørdag og søndag). Serummet anbefales påført på en ren og tør hovedbund om aftenen. Når du er færdig med applikationen, skal du vaske dine hænder.



Efter 2 måneders behandling evalueres resultatet og det afgøres om yderligere behandling er nødvendig. Test viser dog at optimalt resultat opnås efter 4 måneders sammenhængende behandling, som samtidig er den maksimale behandlingsperiode. Når du er færdig med applikationen, skal du vaske dine hænder. Behandlingen kan efter 2-4 måneders pause genoptages.

## BEMÆRKNING

- Opbevares utilgængeligt for børn
- Opbevares ved stuetemperatur
- Klinisk & dermatologisk testet
- Anbefales sammen med CANNASEN® ANTI-HAIR LOSS SUPPLEMENT

## PRODUCENT

CANNORDIC A/S  
Korskildelund 6  
DK - 2670 Greve

## AFVENTER PATENT

## CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM

## DEUTSCHE VERSION



Jeden Tag verlieren wir zwischen 40 und 100 Haare pro Tag. Dies ist völlig normal aufgrund des Haarwuchszyklus siehe in Abbildung 1.

Jeden Tag verlieren wir zwischen 40 und 100 Haare pro Tag. Dies ist völlig normal aufgrund des Haarwuchszyklus siehe in Abbildung 1.

Wenn Sie jedoch plötzlich einen starken Haarausfall oder die Ausdünnung der Haare bemerken, ist es Zeit, etwas zu tun. Wie bei den meisten Erkrankungen besteht der Schlüssel zum Erfolg darin, so früh wie möglich eine geeignete Behandlung zu beginnen. Die Ursachen für Haarausfall sind vielfältig und reichen von stressbedingtem Haarausfall bis hin zu genetisch bedingtem Haarausfall. **Stressbedingter Haarausfall** ist die häufigste Ursache für Haarausfall bei Frauen und tritt in vielen Varianten auf, insbesondere bei der Geburt und beim Stillen. Chirurgie, Krankheit, Chemotherapie, psychische Belastung sowie Unterernährung sind Zustände, die sowohl bei Männern als auch bei Frauen zu stressbedingtem Haarausfall führen können. **Genetischer Haarausfall** (Androgene Aloperie) auch als männlicher oder weiblicher Haarausfall bekannt, ist die häufigste Ursache für Haarausfall. Es wird von der Mutter und / oder dem Vater geerbt und durch ein Ungleichgewicht im Haarwuchszyklus verursacht. Diese Art von Haarausfall tritt als langsame Ausdünnung des Haars auf, während ein außergewöhnlicher Haarausfall in der Regel nicht auftritt.

### Wie funktioniert CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM?

Die Wiederherstellung des Haarwuchszyklus ist nur eines der Merkmale des CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM. Das Serum aktiviert die Stammzellen und die Bildung von Keratin in den Haarwurzeln, so dass der Haarwuchszyklus wiederhergestellt wird. Das Wachstum der lebenden Haarwurzeln wird aktiviert und das Haar bleibt im Haarfollikel erhalten, wodurch neues Haar dicker und kräftiger wird.

Die Wirkung wurde durch klinische Studien in führenden europäischen Labors unter hohem Stress während des gesamten Testzeitraums getestet (zu Beginn der COVID-19 Pandemie in Europa). Die Studien kamen zu dem Ergebnis, dass CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS SERUM den Haarwuchszyklus wiederherstellt, das physiologische Haarwachstum fördert, die Kopfhaut stärkt und den Haarausfall stabilisiert. Die Studie, welche über 141 Tage durchgeführt wurde, zeigte bis zu 18.800 neue Haare sowie bis zu 14% dickere Haarsträhnen.

### Wirkstoffe von CANNASEN® CBD ANTI-HAIR LOSS-SERUM

Das Serum wird mit den besten verfügbaren Inhaltsstoffen entwickelt, um bestmögliche Wachstumsbedingungen in den Haarfollikeln zu schaffen. Die Formulierung enthält:

- **1,5 Pentandiol** reinigt die Haarfollikel von Schmutz (Hautreste, Talg usw.), der möglicherweise die Haarfollikel verstopft.
- **CBD** und die patentierte Komponente **Redensyl®**, welches das physiologische Wachstum der Haare unterstützt.
- **Menthol** erhöht die Durchblutung sowie die Aufnahme von Wirkstoffen und fördert gesunde Haarfollikel.
- **Natriumhyaluronat** ist ein Hautpflegemittel für die Kopfhaut und erhöht das Haarwachstum sowie die Dicke des Haars.
- **Koffein** verlängert die Wachstumsphase des Haars und fördert das Haarwachstum. Der Haarausfall wird durch die Blockierung des Hormons DHT (Ursache des Haarausfalls) reduziert, während die Produktion von Keratin erhöht wird und die Haarelastizität sowie die Gesundheit der Haare verbessert werden.
- **Vitamine und Mineralien** sind Bausteine für die Haarsträhnen.

Um die Behandlung gegen Haarausfall zu optimieren, sollte eine ausreichende Aufnahme von Nährstoffen sichergestellt werden, welche den Haarwuchs fördern. Dies kann durch Nahrungsergänzungsmittel erzielt werden, die auf das Haarwachstum ausgerichtet sind, wie CANNASEN® ANTI-HAIR LOSS SUPPLEMENT.

**Topische Form und Verpackung:** 4 Tuben mit je 20 ml Serum. 1 Tube deckt 1 Woche der Behandlung ab.

**Anwendung:** Das Serum wird auf die Kopfhaut aufgetragen und im verdünnten Bereich des Haarscheitels verteilt und leicht in die Kopfhaut einmassiert (Haarscheitel mit einem Abstand von 1 cm - Scheitel für Scheitel). Die Behandlung wird täglich 5 Tage hintereinander angewendet, gefolgt von einer Pause von 2 Tagen (Montag bis Freitag, mit einer Pause am Samstag und Sonntag). Es wird empfohlen, das Serum abends auf eine saubere und trockene Kopfhaut aufzutragen. Wenn Sie die Anwendung beendet haben, waschen Sie Ihre Hände.



Nach 2-monatiger Behandlung wird das Ergebnis ausgewertet und entschieden, ob eine weitere Behandlung erforderlich ist. Unsere Tests zeigen jedoch, dass nach einer kontinuierlichen Behandlung über 4 Monate, welche auch die maximale Behandlungsdauer darstellt, optimale Ergebnisse erzielt werden. Die Behandlung kann nach einer Pause von 2 bis 4 Monaten wieder aufgenommen werden.

## ANMERKUNG

- Außerhalb der Reichweite von Kindern aufbewahren
- Bei Raumtemperatur aufbewahren
- Klinisch und dermatologisch getestet
- Empfohlen zusammen mit CANNASEN® ANTI-HAIR LOSS SUPPLEMENT

## HERSTELLER

CANNORDIC A/S  
Korskildelund 6  
DK - 2670 Greve

## PATENT ANGEMELDET